April 2007
The Lake Bernard Fishing Club is looking for members.  The annual membership fee is $10 per family. 

The primary activity of the club has been to encourage stocking of rainbow trout in the lake. Since 1997, the lake has been stocked with over 12,705 trout.  In 2006, $620 was spent for the  purchase 375 rainbow trout, 12-14 inches long. Thanks to all, who generously contributed to the stocking program in 2006. 

This year we want to encourage the exchange of ideas and information among the membership, by means of a special fishing forum on the Lac Bernard web site at www.lacbernard.ca.   

If you wish to support the Fishing Club, either by becoming a member or by making a donation, you may include your cheque for $10, payable to the Lake Bernard Fishing Club, in the same envelope as your dues for the Cottager’s Association.

Alternately, you may send your cheque directly to the Lac Bernard Fishing Club, C.P. 1262, Succursale, Gatineau, Quebec J8X 3X7.  Be sure to make your cheque  payable to the Lake Bernard Fishing Club.

Good Luck and Good Fishing,

Dick Green

Acting-President.

Lac Bernard Fishing Club

Avril 2007

Le Club de pêche du Lac Bernard cherche de nouveaux adhérents. Les frais d'adhésion annuels sont de 10 $ par famille. 

La principale activité du Club a consisté à encourager le repeuplement du lac Bernard avec des truites arc-en-ciel. Depuis 1997, plus de 12 705 truites ont été déversées dans le lac.  En 2006, nous avons dépensé 620 $ pour acheter 375 truites arc-en-ciel, de 12 à 14 pouces de long.  Merci à tous ceux qui ont généreusement contribué en 2006 au programme d’empoissonnement.

Cette année, nous voulons encourager les membres à échanger des idées et de l’information au moyen d’un forum spécial de pêche sur le site Web du Lac Bernard à l’adresse www.lacbernard.ca.

Si vous voulez appuyer le Club de pêche, soit en devenant membre (frais d’adhésion de 10 $), soit en faisant un don, ajoutez un chèque dans la même enveloppe que celle dans laquelle vous enverrez votre cotisation annuelle de membre de l’Association. 

Vous avez aussi l'option d'envoyer directement votre chèque au Club de pêche du Lac Bernard, C.P. 1262, Succursale, Gatineau (Québec)  K1P 5R4.

Bonne saison de pêche!

Le président intérimaire du

Club de pêche du Lac Bernard,

Dick Green
